
 
 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 
 

ΑΝΑΦΟΡΑ 
 

Για τους υπουργούς 
 

-Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
-Ανάπτυξης  

                     
Θέμα: Καταγγελίες της Ένωσης Παραπληγικών Δράμας για αδυναμία πρόσβασης 
των ατόμων με αναπηρικά αμαξίδια στη Δημόσια Βιβλιοθήκη και τον ΟΤΕ Δράμας 

 
Ο βουλευτής Δράμας Θεόφιλος Ξανθόπουλος καταθέτει Αναφορά τις δύο επιστολές της 

Ένωσης Παραπληγικών Δράμας σχετικά με πολύ σοβαρά προβλήματα πρόσβασης των 
ατόμων με αναπηρία στη Δημόσια Βιβλιοθήκη Δράμας και τον ΟΤΕ Δράμας. 

Η πρώτη επιστολή του Συλλόγου που απεστάλη στο υπουργείο Παιδείας και 
Θρησκευμάτων, με ημερομηνία 15/3/2022, ανέφερε ότι τα άτομα με κινητική αναπηρία και 
συγκεκριμένα οι χρήστες αναπηρικών αμαξιδίων δεν έχουν την δυνατότητα να 
επισκεφθούν την Δημόσια Βιβλιοθήκη Δράμας καθώς.. οι διαστάσεις του ανελκυστήρα δεν 
επιτρέπουν τη χρήση του από τα παραπάνω άτομα. Το Υπουργείο διαβίβασε την 
συγκεκριμένη επιστολή στην Διεύθυνση Τεχνικών Yπηρεσιών στις 24/3/22 και έκτοτε, 
δηλαδή εδώ και ενάμιση χρόνο, ο Σύλλογος δεν έχει ενημερωθεί για κάποια ενέργεια ή 
παρέμβαση όσον αφορά το ζήτημα που έθεσε. 
   Στην άλλη επιστολή του Συλλόγου στις 22-9-23 προς τον Cosmote με κοινοποίηση 

και στην Αρχή Προστασίας Καταναλωτή, σημειώνεται επίσης ότι “σε πρόσφατη επίσκεψη 
μας στο κατάστημα του ΟΤΕ Δράμας, με λύπη μας διαπιστώσαμε πως η προσβασιμότητα 
στους ανθρώπους με προβλήματα κίνησης είναι αδύνατη. Συγκεκριμένα παρά την 
ύπαρξη ξεχωριστής εισόδου που διαθέτει ράμπα για την εύκολη πρόσβαση στο 
κατάστημα, διαπιστώσαμε ότι το σημείο έχει μετατραπεί σε χώρο αποθήκευσης διαφόρων 
αντικειμένων με αποτέλεσμα να είναι αδύνατη η είσοδος ατόμων με αναπηρικά αμαξίδια”.. 

Μάλιστα την επομένη ημέρα απεστάλη από τον Σύλλογο στον Συνήγορο του 
Καταναλωτή και το αντίστοιχο φωτογραφικό υλικό που συνόδευε την καταγγελία.  
  Με τα παραπάνω δεδομένα και καθώς η παροχή δυνατοτήτων προσβασιμότητας και 

βιώσιμης κινητικότητας, ιδίως σε άτομα με κινητικά προβλήματα, αποτελεί βασικό 
καθήκον και προτεραιότητα σε κάθε ευνομούμενη πολιτεία, καταθέτουμε Αναφορά τις 
παραπάνω δύο επιστολές του Συλλόγου Παραπληγικών Δράμας και παρακαλούμε τα δύο 
υπουργεία να μας ενημερώσουν για τις ενέργειες στις οποίες έχουν προβεί προκειμένου 
να επιλύσουν τα προβλήματα πρόσβασης στους συγκεκριμένους δημόσιους χώρους, 
όπως τα επισημαίνει ο Σύλλογος. 
 

Επισυνάπτονται οι επιστολές 
 
Αθήνα, 23/10/2023 

Ο καταθέτων βουλευτής 
 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 



 
 
 
 
 
 



 
 



 
 
 



 
 
 



 
 



 
 
 



 


